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Rada Miejska w Prudniku 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 

 

Protokół nr VIII/2024 
 

Posiedzenie w dniu 12 grudnia 2024 r. 

Obrady rozpoczęto 12 grudnia 2024 o godz. 12:00, a zakończono o godz. 13:15 tego samego 

dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 6 członków. 

Obecni: 

1. Marek Bień 

2. Rafał Bolibrzuch 

3. Alicja Isalska 

4. Edward Mazur 

5. Witold Rygorowicz 

6. Jacek Urbański 

/lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu/ 

 

1. Sprawy organizacyjne: 

a) Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum, 

Posiedzeniu komisji przewodniczyli Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  – 

Jacek Urbański oraz Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Witold Rygorowicz. 

Przewodniczący na wstępie przywitali radnych oraz zaproszonych gości. Stwierdzili, że 

Komisje posiadają quorum do podejmowania opinii i wniosków. 

W posiedzeniu udział wzięli: Burmistrz Grzegorz Zawiślak, Skarbnik Wioleta Zator, 

naczelnik Wydziału Mienia Gminy Dorota Szmulik 

 

b) Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 25.11.2024 

Przewodniczący Jacek Urbański poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu.  

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 25.11.2024.  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Alicja Isalska, Edward Mazur, Witold Rygorowicz, Jacek 

Urbański 

 

c) Zmiana porządku obrad. 

Przewodniczący Komisji Jacek Urbański poinformował, że wpłynęła nowa skarga. 

Zawnioskował o wprowadzenie rozpatrzenia skargi do porządku obrad. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Zmiana porządku obrad. Wprowadzenie do porządku obrad pkt. rozpatrzenie skargi.   

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Alicja Isalska, Edward Mazur, Witold Rygorowicz, Jacek 

Urbański 
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Wobec powyższego głosowania porządek obrad został zmieniony. 

 

2. Gospodarka finansowa: 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2024 rok 

(druk nr 140) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2024 rok 

(druk nr 140).  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Alicja Isalska, Edward Mazur, Witold Rygorowicz, Jacek 

Urbański 

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

prognozy Finansowej na lata 2024-2027 (druk nr 141) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

prognozy Finansowej na lata 2024-2027 (druk nr 141).  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Alicja Isalska, Edward Mazur, Witold Rygorowicz, Jacek 

Urbański 

 

c) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wykazu wydatków budżetu Gminy Prudnik, 

które w 2024 r. nie wygasają z upływem roku budżetowego i określenia ostatecznego terminu 

dokonania wydatku ujętego w wykazie (druk nr 142) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wykazu wydatków budżetu Gminy Prudnik, które 

w 2024 r. nie wygasają z upływem roku budżetowego i określenia ostatecznego terminu 

dokonania wydatku ujętego w wykazie (druk nr 142).  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Alicja Isalska, Edward Mazur, Witold Rygorowicz, Jacek 

Urbański 

 

d) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwały budżetowej Gminy Prudnik na 2025 

rok (druk 143) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwały budżetowej Gminy Prudnik na 2025 rok 
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(druk 143).  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Alicja Isalska, Edward Mazur, Witold Rygorowicz, Jacek 

Urbański 

 

e) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Prudnik na lata 2025-2028 (druk nr 144) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Prudnik na lata 2025-2028 (druk nr 144).  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Alicja Isalska, Edward Mazur, Witold Rygorowicz, Jacek 

Urbański 

 

3. Gospodarowanie mieniem: 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia zasad gospodarowania 

nieruchomościami Gminy Prudnik (druk nr 145) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia zasad gospodarowania 

nieruchomościami Gminy Prudnik (druk nr 145).  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Alicja Isalska, Edward Mazur, Witold Rygorowicz, Jacek 

Urbański 

 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie szczegółowych 

warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od 

opłat oraz trybu ich pobierania (druk nr 146) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie szczegółowych 

warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od 

opłat oraz trybu ich pobierania (druk nr 146).  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Alicja Isalska, Edward Mazur, Witold Rygorowicz, Jacek 

Urbański 

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na 

sprzedaż napojów alkoholowych na terenie Gminy Prudnik (druk nr 147) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na 

sprzedaż napojów alkoholowych na terenie Gminy Prudnik (druk nr 147).  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Alicja Isalska, Edward Mazur, Witold Rygorowicz, Jacek 

Urbański 

 

c) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy 

Prudnik do partnerstwa w celu realizacji wspólnego projektu pn. „Współpraca transgraniczna 

w dziedzinie cyfryzacji i cyberbezpieczeństwa” w ramach Programu INTERREG Czechy – 

Polska 2021-2027 (druk nr 148) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy 

Prudnik do partnerstwa w celu realizacji wspólnego projektu pn. „Współpraca transgraniczna 

w dziedzinie cyfryzacji i cyberbezpieczeństwa” w ramach Programu INTERREG Czechy – 

Polska 2021-2027 (druk nr 148).  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Alicja Isalska, Edward Mazur, Witold Rygorowicz, Jacek 

Urbański 

 

d) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Miejskiej 

w Prudniku (druk nr 149) 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Miejskiej 

w Prudniku (druk nr 149).  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Alicja Isalska, Edward Mazur, Witold Rygorowicz, Jacek 

Urbański 

 

e) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji 

Rady Miejskiej w Prudniku (druk nr 150) 

Głosowano w sprawie: 
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Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji 

Rady Miejskiej w Prudniku (druk nr 150).  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Alicja Isalska, Edward Mazur, Witold Rygorowicz, Jacek 

Urbański 

 

5. Rozpatrzenie petycji. 

Przewodniczący Jacek Urbański odczytał złożoną petycję.  

Przeanalizowana została dokumentacja związana z tematem. 

Komisja po analizie sformułowała treść uzasadnienia do uchwały w sprawie rozpatrzenia 

petycji. 

W myśl  art. 31 ust. 1  ustawy z 7.06.2001 r. o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym 

odprowadzaniu ścieków – osoby, które wybudowały z własnych środków urządzenia 

wodociągowe i urządzenia kanalizacyjne, mogą je przekazywać odpłatnie gminie lub 

przedsiębiorstwu wodociągowo-kanalizacyjnemu, na warunkach uzgodnionych w umowie.  

Taką umowę zawarł w 2019 roku ZWiK Prudnik z Przedsiębiorcą prowadzącym działalność 

gospodarczą przy ul. Kościuszki 86, w której uwzględnione zostały przyłącza do  

nieruchomości Kościuszki 67 , 67A, 86, 88. Przedsięwzięcie zakłada połączenie wodociągu 

w Łące Prudnickiej (ul. Tulipanowa) z wodociągiem w Prudniku, przy ulicy Kościuszki 

(wzdłuż drogi krajowej Nr 40). Na tę okoliczność została wykonana dokumentacja 

techniczna, jednak ze względów formalnych do realizacji zadania nie doszło.  Z informacji 

przekazanych przez Zarząd Spółki ZWiK realizacja wodociągu przez Spółkę  na wskazanym 

odcinku nastąpi w I półroczu 2025 roku, a szacowany koszt zadania wynosi około 300 000 zł. 

Koszt przyłączenia nieruchomości do sieci wodociągowej zgodnie z obowiązującymi 

przepisami prawa pozostaje po stronie właściciela nieruchomości. 

Ze względu na uwarunkowania techniczne  w tym czasie nie jest planowana budowa 

kanalizacji sanitarnej, gdyż w przypadku budowy kanalizacji w kierunku Prudnika, 

wymagana jest  budowa przejścia pod rzeką Prudnik  oraz przepompowni, a w przypadku 

poprowadzenia jej w kierunku Łąki Prudnickiej budowa przepompowni. Warunkiem budowy 

kanalizacji sanitarnej jest  ujęcie zadania w Wieloletnim Planie Rozwoju i Modernizacji 

Urządzeń Wodociągowych i Urządzeń Kanalizacyjnych na lata 2026-2029. 

Proponuje się, aby Burmistrz Prudnika zobowiązał Zarząd Spółki do: 

-  rozeznania potrzeb mieszkańców ul. Kościuszki w zakresie budowy kanalizacji sanitarnej; 

- przekazania informacji właścicielom nieruchomości przy ul.  Kościuszki 67 , 67A, 86, 88 - 

o zamierzeniach inwestycyjnych Spółki. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie petycji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Alicja Isalska, Edward Mazur, Witold Rygorowicz, Jacek 

Urbański 

 

6. Rozpatrzenie wniosku. 

Przewodniczący Komisji Jacek Urbański przedstawił treść wniosku oraz odpowiedź ZWiK 

https://sip.lex.pl/
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dotyczącą poruszanej kwestii. 

Komisja przeanalizowała wniosek. 

Zgodnie z obowiązującymi przepisami art. 15 pkt. 2 (rozdział 2) Ustawy z dnia 7 czerwca 

2001 r. o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę  i zbiorowym odprowadzaniu ścieków „Realizację 

budowy przyłączy do sieci oraz studni wodomierzowej, pomieszczenia przewidzianego do 

lokalizacji wodomierza głównego i urządzenia pomiarowego zapewnia na własny koszt osoba 

ubiegająca się o przyłączenie nieruchomości do sieci”. 

Ustalono, że Wnioskodawcom wydano warunki przyłączenia  nieruchomości położonych 

w Łące Prudnickiej do sieci wodociągowej 31 maja 2021 roku. Ważność wydanych 

warunków wynosi 3 lata, tak więc utraciły one już swoją ważność i aby  przystąpić do prac 

projektowych, należy ponownie wystąpić do ZWiK Prudnik o ich wydanie. Jedna 

z wnioskowanych do przyłączenia  działek jest niezabudowana, natomiast druga z nich  

zabudowana jest budynkiem gospodarczym. Zgodnie z Miejscowym Planem 

Zagospodarowania Przestrzennego wnioskowane działki określone są, jako  teren zabudowy 

techniczno-produkcyjnej. 

Zarząd Spółki w trakcie badania wniosku poinformował Komisję Skarg Wniosków i Petycji 

Rady Miejskiej , że rozbudowa wnioskowanej  sieci kanalizacji sanitarnej do wskazanych we 

wniosku działek w Łące Prudnickiej zaplanowana jest do ujęcia w „Wieloletnim Planie 

Rozwoju i Modernizacji urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych na lata 2026-2029”. 

O tym fakcie w roku 2021 zostali powiadomieni Wnioskodawcy. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie wniosku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Alicja Isalska, Edward Mazur, Witold Rygorowicz, Jacek 

Urbański 

 

7. Rozpatrzenie skargi. 

Przewodniczący Komisji Jacek Urbański odczytał treść skargi. Wobec tego, że skarga 

wpłynęła dwa dni wcześniej nie może ona zostać rozpatrzona na trwającej komisji.  

 

8. Omówienie projektów uchwał złożonych w ramach inicjatywy przez grupę radnych: 

Radni nie podjęli dyskusji. 

 

9. Sprawy bieżące Komisji, zamknięcie porządku posiedzenia. 

 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad – posiedzenie zakończono.  

 

 

 

Przewodniczący Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji 

 

Jacek Urbański  

 

 Przygotował(a): Joanna Chilińska 
 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


